



Bestyrelsesmøde NFK



Bestyrelsesmøde tirsdag 17-12-2025 Online. Kl. 19.00

Deltager: René Hartmeyer (RH), Louise Vestergaard (LV), Helle Sinclair (HS), Hans Peter Sinclair (HP), Susanne Søderberg (SS), Ulla Johansen (UJ), og Jeanett Lykke Kristensen (JLK)

Punkter:	Referat:
Orientering 1. Siden sidst, RH.	. Michael Laubst godkendt
Økonomi 1. Status, HP 2. Gold Cup	1. juleudstillingen gave et lille overskud på rundt 3100,- Kontant i kasse: 812 Euro og 6473 kr. Drift konto: 73.549,64 Vandkonto: 7156,35 Opsparingskonto: 250.000,00
Udstillingsudvalg 1. Status, LV, HS, SS og UH 2. Vinterspeciality 2026 a) Opstilling b) Diplomer c) Bestilt kaffe/Te? Krus/kopper? d) Vin, øl og sodavand 3. Udstillingskalender 2026, status? 4. Udstillingskalender 2027, status? 5. Udstillingskalender 2028, status? 6. Tilmeldingsfrist, Avlsklasser UJ 7. Tilmeldingsfrist generelt 8. Takster 2026, RH 9. Tjeklister udstilling.SS, UJ 10. Drøftelse af gaver til dommere og ringpersonale. UJ 11. Drøftelser af udgifter til udstillinger herunder rosetter og ekstra sponsorater. UJ 12. Drøftelse af Dommeraspiranter, UJ 13. Drøftelse af besvarelser ved henvendelser til BE. UJ 14. Drøftelse af evt. konsekvenser af nye hitlisteregler.	1. 2. VS26, a. Opstilling HP tager tæpper med til Nyborg. Vi mødes fredag aften. b. LV og HS laver diverse diplomer. c. Vi bestiller mad og div. I cafeteriet til dommer og ringpersonalet d. Rene har overskud af vin, øl og vand fra juleudstillingen. 3. 2026 dommer og steder er på plads og godkendt 4. 2027 dommer er næsten på plads, vi mangler en til Gold Cup og VS en dele dommer. 5. 2028 begynder vi på nu. 6. som udgangspunkt skal man tilmelde via hundeweb, men man kan tilmelde på dagen. HS laver et skema som skal udfyldes 7. Tilmeldingsfristen kommer til at ligge minimum 4 uger før. 8. de er nu opdateret i vores regneark 9. SS har lavet en tjekliste til vores udstillinger, LV prøver at lave et Google drev. 10. vi giver fortsat gaver, men gave-budgettet sættes lidt ned 11. vi har fortsat masser af rosetter på lager. 12. Vi vil gerne fortsat have aspiranter på vores udstillinger 13. vi skal uddelegere mailbesvarelser 14. vi tænker stadig det er den rigtige beslutning.
Vandudvalg 1. Status, JLK 2. Nye love 3. DM 4. Økonomi, HP	1. VU oplyser at det kunne blive muligt at afholde en internationalcup, BE synes det er en rigtig god ide. Vi forventer at VU arbejder med et realistisk regnskab inden endelig godkendelse. 2. vi har endnu ikke fået en tilbagemelding fra DKK 3. DM ligger som det plejer 4. Status under økonomi, vi skal kigge ind i deres underskud og om der foreligger planer om hvordan det løftes.
Regioner 1. Status UJ	1.



Bestyrelsesmøde NFK



Newfposten 1. Status, RH	1. nyt blad udkommer efter VS2026
Medlemskaber 1. Familiemedlemskab	Da medlemskabet kun kan tegnes på baggrund af et hovedmedlemskab, Så er det vel en fejl at det ikke følger det tidsmæssigt. Ellers havner i vi en situation hvor et familiemedlemskab løber længere end hovedmedlemskabet. Det er jo forkert. En sådan ændring skal det op på generalforsamlingen?
Generalforsamling 2026 1. Planlægning	1. Vi får sendt indkaldelsen ud snarest.
Eventuelt	
Næste møde. Ordinært møde.	08.01.2026 kl. 19.00